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To: IEEE@ minvws.ni);IEE)IEEE @ minvws. 1;IEEE(512
From: )
Sent: Mon 3/30/2020 2:09:11 PM

Subject: RE: Desinfectiemiddelen voor corona via alcoholindustrie

Received: Mon 3/30/2020 2:09:12 PM

Dank EARL

lk zal dat van InBev ook met lenW kortsluiten want die is ook al door ze bestookt. Ik ben benieuwd over welke kwaliteitseisen ze

het hebben en of het onder de vrijstellingen valt. Dat ze in het buitenland leveren zegt het niet veel, veel landen hebben enkel een

administratieve registratie en geen toetsing op werkzaamheid en veiligheid zoals wij die kennen. Inmiddels heeft de IG) op mijn
verzoek ook de zorgsector geinformeerd, zie https://www.igj.nl/onderwerpen/coronavirus/nieuws/2020/03/26/coronavirus-meer-
middelen-voor-desinfecteren-van-handen-in-de-zorg-toegelaten De ILT gaat de eisen waarop ze handhaven concreter maken en op

hun website of op die van het Ctgb plaatsen. Zo komen vraag en aanbod dicht bij elkaar, ook met jullie hulp.

Ik kom door alle telefoontjes bijna niet meer aan andere dingen toe (ik moet nog iets met corona in rioolwater) en de mailtjes
buitelen over elkaar heen dus ik wacht InBev lekker af©

ver:IEE) EER cine >

Verzonden: maandag 30 maart 2020 15:54

Aan: ) SEEM @minvws.n>;EXEC)<BEXEDN© minvws. >;INEEXE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Desinfectiemiddelen voor corona via alcoholindustrie

Hoi

Ik heb zojuist van de Nederlandse Brouwers gesproken.

Ze heeft de informatie die je toestuurde meteen gedeeld met Bavaria en InBev. InBev (van o.a. Hertog Jan en Duvel) heeft grote

partijen desinfecterende zeep klaar. Het voldoet aan de kwaliteitseisen zeggen ze, maar nu vragen ze zich af hoe ze het bij de

zorg kunnen aanleveren. Ze leveren al in het buitenland, o.a. Belgié.

InBev zal jou hierover mailen. Mocht je hen zelf willen bellen, dan is het snelst als je rechtstreeks met EXELbelt:

Maar als ik je erbij kan helpen, kan je het ook laten weten.

Daarnaast zal de branchevereniging de informatie vanavond aan alle leden verspreiden via hun corona-nieuwsbrief. Ik heb ze

ook geinformeerd dat er morgen een passage meegaat in de TK-brief.

In de bijlage vind je nog de mail die ik naar de Nederlandse Brouwers heb gestuurd met alle informatie die jij doorstuurde.

Als je vragen hebt, ik hoor het graag.

Groet,

van:IEEE)EEEED© ninvws i>
Verzonden: maandag 30 maart 2020 15:27

"

... crJEN© minvws.n >;IEEE)BEXED© mins. >;IEEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Desinfectiemiddelen voor corona via alcoholindustrie

Hoi IEEE
Bedankt voor de toelichting.

Ik heb de voicemail van de Brouwers ingesproken en ze jouw stukken gemaild.

lk bli EI van de Brouwers bellen, om zeker te weten dat de informatie wordt overgebracht.

Veel succes met de corona aanpak. Goed werk!
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Groet,

van: TEEN" -EEEN inv.
Verzonden: 30 mrt. 2020 12:52

Onderwerp: RE: Desinfectiemiddelen voor corona via alcoholindustrie

Hoi allen,

Dank voor al het snelle handelen. Ik zit al een paar uur deze mal te schrijven maar wordt door veel mensen gebeld vandaar de

vertraagde reactie.

lk ben oprecht benieuwd waar de mensen hun expertise vandaan halen over wat effectief desinfecterend werkt. Ze gebruiken

desinfectantia zelf voor in hun industrie maar dat is natuurlijk een hele andere tak dan de zorg.

Dus je kunt niet zomaar zelf frobelen, alle goede bedoelingen ten spijt.

Die spray van Bavaria mag al helemaal niet. Alleen het ‘zelfbrouwen’ van desinfecterende handgel (mits conform WHO-receptuur)

is vrijgesteld.
Er is wel een vrijstelling voor oppervlaktereiniging maar dat is enkel voor middelen die al in NL zijn toegelaten zonder virusclaim

maar waarvan we zeker weten dat ze voldeende werkzaam zijn. Daarbij is door het RIVM en het Ctgb gekeken naar de richtlijnen

van de Werkgroep Infectiepreventie in de zorg en naar wetenschappelijke literatuur. Verder worden wij ook in tijden van crisis

geacht passend/proportioneel te handelen bij het aanvragen van vrijstellingen. Daarvoor moet de noodzaak worden aangetoond

(bv een tekort waardoor risico’s voor de volksgezondheid ontstaan). We worden ook geacht rekening te houden

concurrentievervalsing, regulier fabrikanten hebben per slot van rekening heel veel tijd en geld in onderzoek naar werkzame

producten gestoken, en schijn van willekeur vermijden. Voor nu creéren we met de vrijstelling voor oppervlaktereiniging

voldoende aanbod.

Dat wij alle brouwers gaan bellen lijkt mij niet handig, dan zitten we met elke lokale bierproducent aan de lijn en we hebben daar

echt nu geen tijd voor. De receptuur staat heel uitgebreid in de WHO-guide. Volgens mij staat de rest wel op de website van het

Ctgb, net als de info over de 3 andere vrijstellingen. De ILT gaat de eisen nader specificeren want eigenlijk moeten bedrijven die

deze middelen (willen) maken een vergunning hebben om met dergelijke licht ontvlambare en carcinogene stoffen te werken en

de veiligheidsmaatregelen moeten op peil zijn. Daarnaast moeten medewerkers geschoold zijn om met deze stoffen te werken en

moet de arbeidsplaats veilig zijn en aan de arboregels voldoen.

Ivm corona staat GMT aan de lat voor de beschermingsmiddelen maar heeft verder geen ervaring met biociden en aanvragen

vrijstellingen (hoewel dat nu in rap tempo toeneemt®) en ik wel vanuit PG/CI.

Ik ben echter niet van de technische kant dus als er nog inhoudelijke/technische vragen zijn dan kunnen ze daarvoor bij het Ctgb

terecht. Ik kreeg net door dat de Q&A's op de website van het Ctgb staan onder deze link:

https://www.ctgb.nl/onderwerpen/coronavirus---desinfectie/vraag-en-antwoord

Er komt ook een Engelse vertaling, waarschijnlijk morgen.

Er gaat margen weer een kamerbrief uit, dan nemen we ook een passage op hierover. Ik hoop/denk dat de cirkel dan wel aardig
rond is.

Groet, IEEE

dubbel
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